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Obec Lichkov 
Zastupitelstvo obce Lichkov 
 

Zápis 
z řádného zasedání Zastupitelstva obce Lichkov, 

konaného dne 19. prosince 2014, od 18:00 hodin v budově OÚ Lichkov. 
 
Přítomni: Mgr. Roman Richtr (1), Stanislav Moravec (2), František Faltus (3), Jaroslav 

Merta (4), Stanislav Faltus (5), Jan Faltus (7), Ing. Miloš Praus (8) a Alexandra 
Stejskalová (9) 

Omluveni: Zdeněk Brůna (6) 
Neomluveni: - 
Přizváni: slečna Denisa Moravcová – účetní obce 
Hosté:  12 občanů obce 

Zasedání Zastupitelstva obce Lichkov (dále jen „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18:03 hodin starostou obce panem Mgr. Romanem Richtrem („dále jen „předsedající“). 

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas. Informace o 
konání ustavujícího zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla zveřejněna na úřední 
desce Obecního úřadu Lichkov a současně i na elektronické úřední desce dne 12. prosince 
2014 a je zveřejněna i po dobu konání zastupitelstva, tedy v souladu se zákonem, nejméně 7 
dnů před zasedáním. 

Předsedající schůze konstatoval, že dle prezenční listiny je přítomno celkem osm členů 
zastupitelstva, omluvil se pan Zdeněk Brůna, a to z důvodu nemoci, takže zastupitelstvo je, 
v souladu s ustanovením § 92, odst. 3 zákona o obcích, usnášeníschopné. 
 

Určení návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatelky 

Předsedající navrhl návrhovou komisi – pana Jaroslava Mertu a pana Stanislava 
Faltuse, kteří budou současně ověřovateli zápisu a zapisovatelku slečnu Denisu Moravcovou. 
Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov určuje návrhovou komisi – pana Jaroslava 
Mertu a pana Stanislava Faltuse, kteří budou současně ověřovateli zápisu a 
zapisovatelku slečnu Denisu Moravcovou. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A Z Z - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  6 – 0 – 2 
Usnesení bylo schváleno. 

  

Schválení programu: 

Program dnešního jednání byl zastupitelům rozeslán v pozvánce, a to e-mailem dne 
12. prosince 2014, v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

 
1)  Zahájení 

a) kontrola plnění usnesení 
b) zpráva finančního výboru 
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2) Organizační a majetkové záležitosti obce 
a) rozpočtová změna č. 4/2014 
b)  rozpočtové provizorium 
c)  návrh rozpočtu na rok 2015 
d)  plány činnosti kontrolního a finančního výboru 
e)  prodej ppč. 1315 – předem známému zájemci 
f)  pronájem ppč. 734 – předem známému zájemci 
g)  pronájem ppč. 108/5 – předem známému zájemci 
h)  smlouva o poskytnutí investičního příspěvku - rozhledna 
i)  smlouva o poskytnutí dotace v požární ochraně 
j)  žádost o finanční dar – babybox Ústí nad Orlicí 
k)  žádost občanů o obnovení pokojného stavu 
l) Lichkovský občasník - budoucnost 

3) Informace obce 
4) Diskuse 
5) Závěr 

Předsedajícím bylo navrženo, aby k původně  navrženému programu byly doplněny 
ještě čtyři body v rámci Organizačních a majetkových záležitostí obce, a to: Smlouva o 
způsobu financování příspěvku na podporu fungování sociální služby – sociální poradenství 
ve městě Králíky v roce 2015, Žádost o odkoupení části pozemku ppč. 1371 v k. ú. Lichkov, 
Žádost o vyřazení vozidel Tatra 148 a Opel Movano a dále Žádost JSDH Lichkov o dotaci na 
přestavbu vozidla Liaz CAS 25 K. 

K navrženému a doplněnému programu nebyly vzneseny další návrhy na doplnění, 
proto bylo hlasováno. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 
hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje navržený program zasedání OZ. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Kontrola pln ění usnesení 

Předseda kontrolního výboru pan Jan Faltus provedl kontrolu plnění usnesení 
z minulého zasedání zastupitelstva, ze dne 27. listopadu 2014. Přijatá usnesení byla splněna. 
Usnesením č. 92/14 - projednání žádosti o obnovení pokojného stavu u železničního přejezdu 
P 4090 bylo přesunuto na další zasedání zastupitelstva z důvodu absence vyjádření SŽDC. 
Předsedající k tomuto uvedl, že tato věc je na programu dnešního jednání. Usnesením č. 93/14 
bylo přesunuto projednání ceníku prodávaných nemovitostí na některé z dalších zasedání 
zastupitelstva z důvodu zjištění aktuálních cen nemovitostí. Předsedající k tomuto uvedl, že 
aktuální ceny nemovitostí ještě nebyly zjištěny.  

 

Zpráva finančního výboru 

Předseda finančního výboru pan Jaroslav Merta přednesl zprávu z finančního výboru, 
který se konal dne 17. prosince 2014 – podrobně viz příloha: následná kontrola v ZŠ a MŠ 
Lichkov - provedena dne 9. prosince 2014, viz Protokol o veřejnoprávní kontrole, 
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Inventarizace majetku obce v ZŠ a MŠ Lichkov - provedena dne 9. prosince 2014 v ZŠ a MŠ, 
rozdíly nezjištěny, výřad materiálu: ne, Kontrola pokladny - stav hotovosti v pokladně Kč 0,-, 
všechna hotovost uložena na bankovní účet, Nedoplatky na místních poplatcích k 17. prosinci 
2014 - celkem Kč 151.061,--, z toho na vodném Kč 123.001,--, na odpadech Kč 28.400,--, za 
držení psa Kč 200,--. V porovnání s rekapitulací k 10. září 2014 došlo k nepatrnému snížení a 
to o Kč 5.484,--. Dlužníkům jsou doručovány upomínky a platební výměry, Plnění rozpočtu 
k 17. prosinci 2014 - příjmy vyšší než plánované, díky příjmům za prodané pozemkové 
parcely, Rozpočtová změna číslo 4/2014 - seznámení s přesunem rozpočtových prostředků, 
Ceník pozemků prodávaných a pronajímaných obcí - diskuse k uvedené problematice, bez 
výstupu, Automobilové a technické vybavení JSDHO, prodej, renovace - diskuse 
k uvedenému vybavení JSDHO v souvislosti s plánovaným odprodejem automobilové 
techniky a s podanou žádostí na přestavbu nádrže vozidla Liaz, Návrh plánu činnosti 
finančního výboru v roce 2015 - projednání a úprava plánu činnosti FV na r. 2015 do finální 
podoby, Návrh rozpočtu obce na rok 2015 a rozpočtové provizorium - projednání návrhu 
rozpočtu na r. 2015 s přihlédnutím k rozpočtovému výhledu obce na roky 2012 - 2016, 
projednání rozpočtového provizoria. Následně udělil slovo účetní obce, slečně Denise 
Moravcové, která podrobně rozvedla jednotlivé položky rozpočtové změny č. 4/2014, plnění a 
čerpání rozpočtu, nedoplatky vůči obci a dále jednotlivé položky navrhovaného rozpočtu obce 
na rok 2015. Předsedající navrhl ihned jednat o rozpočtové změně č. 4/2014 – tato byla 
zastupitelům zaslána e-mailem dne 17. prosince 2014 – viz příloha. Návrhy na doplnění ani 
jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje rozpočtovou změnu č. 4/2014, ze 
dne 23. listopadu 2014 – tak jak byla přednesena. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Rozpočtové provizorium 
 

Finanční pravidla pro rozpočtové provizorium – viz příloha, byla zastupitelům zaslána 
e-mailem dne 17. prosince 2014 a byla projednána finančním výborem dne 17. prosince 2014. 
Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje rozpočtová pravidla pro 
rozpočtové provizorium – do doby schválení rozpočtu obce na rok 2015. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
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Návrh rozpočtu obce na rok 2015 
 

Návrh rozpočtu obce Lichkov na rok 2015 – viz příloha, zastupitelům byl zaslán e-
mailem dne 17. prosince 2014 a byl projednán finančním výborem dne 17. prosince 2014. 
Jsou zde zapracovány žádosti o příspěvky organizací a rozpočtových složek obce s výjimkou 
žádosti JSDH Lichkov na přestavbu vozidla Liaz CAS 25 K, kdy tato žádost by měla být 
předmětem samostatného jednání – dle navrženého programu. 

Účetní obce, slečna Denisa Moravcová, opětovně rozvedla jednotlivé paragrafy a 
položky rozpočtu. Pan Stanislav Faltus učinil dotaz na položku č. 5171, paragraf č. 3612 – 
bytové hospodářství – jedná se plánovanou výměnu oken na čp. 16. Návrh rozpočtu obce na 
rok 2015 se nyní neschvaluje, po dobu 30 dnů bude vyvěšen na úřední desce obce 
k připomínkování. Projednávání rozpočtu a jeho schválení bude předmětem následujícího 
zasedání OZ. 

 

Plán činnosti kontrolního výboru na 1. pol. roku 2015 
 

Plán činnosti kontrolního výboru na 1. pololetí roku 2015 byl vypracován předsedou 
kontrolního výboru – viz příloha, zastupitelům byl zaslán e-mailem dne 15. prosince 2014. 
Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Plán činnosti kontrolního 
výboru na 1. pol. roku 2015. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
Plán činnosti finančního výboru na měsíce listopad a prosinec roku 2014 a na rok 

2015 
 

Plány činnosti finančního výboru na měsíce listopad a prosinec roku 2014 a na rok 
2015 byly vypracovány předsedou finančního výboru – viz příloha, zastupitelům byly zaslány 
e-mailem dne 17. prosince 2014. Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, 
proto bylo hlasováno. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Plán činnosti finančního výboru 
na měsíce listopad a prosinec roku 2014 a na rok 2015. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
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Prodej ppč. č. 1315 – předem známému zájemci – slečna RS - Lichkov 
 

Prodej pozemkové parcely č. 1315 v k. ú. Obce Lichkov – ostatní plocha o výměře 16 
m2, předem známému zájemci – žádost slečny RS ze dne 16. září 2014 – viz příloha. 
Podnikatelský záměr obce byl projednán na zasedání zastupitelstva obce dne 26. září 2014, 
záměr byl schválen usnesením č. 51/14, podnikatelský záměr byl řádně vyvěšen na úřední 
desce od 29. listopadu do 18. prosince 2014. Jiný zájemce o koupi nemovitosti není. Prodej 
dle platného ceníku – ostatní plocha – nezpevněný povrch - intravilán – tedy 5 Kč/m2. 
Podklady byly zastupitelům zaslány e-mailem dne 8. prosince 2014. Návrhy na doplnění ani 
jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje prodej ppč. 1315 v k. ú. obce 
Lichkov, o výměře 16 m2 slečně RS za prodejní cenu – dle platného ceníku pozemku, 
tedy 5 Kč/1m2. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 

Pronájem ppč. č. 734 – předem známému zájemci – paní IS – Praha 4 
 

Pronájem pozemkové parcely č. 734 – trvalý travní porost o výměře 1.396 m2, předem 
známému zájemci – žádost paní IS ze dne 18. srpna 2014 – viz příloha. Podnikatelský záměr 
obce byl projednán na zasedání zastupitelstva obce dne 26. září 2014, záměr byl schválen 
usnesením č. 61/14, podnikatelský záměr byl řádně vyvěšen na úřední desce od 29. listopadu 
do 18. prosince 2014. Jiný zájemce o pronájem nemovitosti není. Podklady byly zastupitelům 
zaslány e-mailem dne 8. prosince 2014. 

Předsedající konstatoval, že obec nemá ceník k pronájmům pozemků a navrhl, aby se 
zastupitelstvo obce do budoucna tímto ceníkem zabývalo, společně s ceníkem prodávaných 
pozemků, který byl na programu jednání v měsíci listopadu 2014. V rámci kontrolního výboru 
dne 17. prosince 2014 byla tato problematika řešena, kdy se vycházelo z uzavřených 
nájemních smluv. Výše nájemného byla vypočtena vzorcem Kč 2,16/m2 x výměra pozemku 
v m2, kde výše nájemného je potom 2% z vypočtené částky. Další výpočet nájemného 
vycházel z cen nájmu, který obci účtuje Státní pozemkový úřad, kdy zde vychází cena nájmu 
na částku á Kč 0,0475. V obou případech se docílí přibližně stejné částky. Předsedající navrhl 
pronájem dle dosavadních zvyklostí, kdy je na zvážení zastupitelstva obce stanovení pravidel 
pro nájmy. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že obec by se měla chovat tržně, něco jiného je pronájem 
pozemků obci od Státního pozemkového úřadu a něco jiného je pronájem pozemků ve 
vlastnictví obce soukromým osobám. Částka přibližně Kč 60,-- za pronájem 1.400 m2 je 
nízká. Dále uvedl, že mu v žádostech chybí, k jakému účelu si nájemce chce pozemek 
pronajmout. Zmínil i skutečnost, že uvedený pozemek je žadatelem již užíván, že na pozemku 
je založena zahrada s ovocnými i okrasnými dřevinami. Vzhledem k tomu, že obec nemá 
jasně daná pravidla pro pronájem pozemků, vznesl protinávrh, aby se pronájem ppč. 734 
přesunul na další zasedání zastupitelstva obce. Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly 
vzneseny, proto bylo hlasováno, nejdříve však o protinávrhu. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje přesunutí pronájmu ppč. 734 
v k. ú. obce Lichkov, o výměře 1.396 m2, na některé z dalších zasedání OZ, po stanovení 
ceny pronájmu pozemků. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno (v případě schválení protinávrhu se již nehlasuje o původním 
návrhu). 

 

Pronájem ppč. č. 108/5 – předem známému zájemci – paní VL - Lichkov 
 

Pronájem pozemkové parcely č. 108/5 – trvalý travní porost o výměře 1.295 m2, 
předem známému zájemci – žádost paní VL ze dne 2. července 2014 – viz příloha. 
Podnikatelský záměr obce byl projednán na zasedání zastupitelstva obce dne 26. září 2014 – 
záměr byl schválen usnesením č. 62/14, podnikatelský záměr byl řádně vyvěšen na úřední 
desce od 29. listopadu do 18. prosince 2014. Jiný zájemce o pronájem nemovitosti není. 
Podklady byly zastupitelům zaslány e-mailem dne 8. prosince 2014. 

Předsedající navrhl, vzhledem k předchozímu bodu jednání, přesunutí tohoto bodu na 
některé z dalších zasedání zastupitelstva obce, a to z důvodu stanovení pravidel pro nájmy 
pozemků ve vlastnictví obce. 

Pan Jaroslav Merta zmínil, že uvedený pozemek je již žadatelem oplocen a užíván, 
avšak je oplocen větší pozemek, než o který se žádá. Jiné návrhy na doplnění ani jiná 
vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje přesunutí pronájmu ppč. 108/5 
v k. ú. obce Lichkov, o výměře 1.295 m2, na některé z dalších zasedání OZ, po stanovení 
ceny pronájmu pozemků. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 

Smlouva o poskytnutí investičního finančního příspěvku – rozhledna Na Adamu 
 

Smlouva, včetně příloh, byla zastupitelům zaslána e-mailem dne 8. prosince 2014. 
Dne 15. Prosince 2014 byl zastupitelům e-mailem zaslán návrh usnesení a dále celkem tři 
varianty vzhledu zamýšlené rozhledny – vše viz příloha. Předsedající konstatoval, že 
zastupitelstvo obce, v minulém volebním období, vyjádřilo souhlas se zamýšleným projektem 
výstavby rozhledny. Náklady na výstavbu by měly být z 85 – 90% hrazeny z dotací. Podíly 
obcí by byly rozpočítány jednotlivým obcím dle počtu obyvatel. Varianty vzhledu rozhledny 
byly představeny zastupitelům i přítomným hostům, včetně předpokládaných cenových relací. 
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Pan Jaroslav Merta konstatoval, že by bylo vhodné smlouvu odsouhlasit, je dobré, 
když obce vzájemně spolupracují. I když jsou současné projekty Orlicka realizovány mimo 
území naší obce, může přijít doba, kdy budeme my požadovat spolupráci sousedních obcí na 
případném projektu obce Lichkov. Dále uvedl, že až se jednou začne na rozhledně vybírat 
vstupné, aby i obci Lichkov náležela poměrná část z jeho výtěžku. A jestliže se obec finančně 
podílí na přípravě projektu a poté se má podílet i na jeho spolufinancování, tak aby byla i 
případným spoluvlastníkem rozhledny. 

Pan Ing. Miloš Praus uvedl, že rozhledna by měla být financována z dotací, kdy vstup 
nesmí být zpoplatněn. 

Jak zastupitelé, tak i přítomní hosté se shodli na variantě č. 2 – civka. Návrhy na 
doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov souhlasí s výstavbou rozhledny u 
Kašparovy chaty v obci Mladkov – k. ú. Petrovičky, s finanční spoluúčastí na výstavbě 
podle příspěvku na obyvatele obce. Stavba bude financována z dotací se spoluúčastí obcí 
10 – 15%. Zastupitelstvo obce se přiklání k variant ě č. 2. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Smlouvu o poskytnutí 
investičního příspěvku Sdružení obcí Orlicko, z rozpočtu obce, na zpracování 
dokumentace k územnímu řízení, pro stavební povolení a zhotovení stavby včetně 
inženýrské činnosti pro vydání územního rozhodnutí a stavebního povolení projektu 
„Rozhledny Orlicka – rozhledna Na Adamu“ – dle přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
Smlouva o poskytnutí účelové neinvestiční dotace v požární ochraně na výdaje 

JSDH obce pro rok 2014 
 

Návrh smlouvy byl zastupitelům zaslán e-mailem dne 8. prosince 2014. Jedná se o 
kompenzování nákladů JSDH dle písm. a) a b) článku I smlouvy – dotace v celkové výši Kč 
8.326,--. Poskytovatelem dotace je Pardubický kraj, příjemcem Obec Lichkov. Předsedající 
navrhl smlouvu schválit tak, jak byla přednesena. Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření 
nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje smlouvu o poskytnutí účelové 
neinvestiční dotace v požární ochraně na výdaje JSDH obce pro rok 2014 – dle přílohy. 
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1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Žádost o finanční dar – babybox Ústí nad Orlicí 

Žádost, včetně návrhu darovací smlouvy, byla zastupitelům zaslána e-mailem dne 8. 
prosince 2014 – viz příloha. 

Pan Jaroslav Merta k věci uvedl, že babybox je již nainstalován, kdy pořizovací 
náklady byly ve výši Kč 250.000,-- a navrhl poskytnout dar. Pan Ing. Miloš Praus uvedl, že 
obec v minulosti přispívala na konkrétní akce a navrhl dar ve výši 1% z pořizovací ceny 
babyboxu, tedy částku ve výši Kč 2.500,--. Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly 
vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje finanční dar pro občanské 
sdružení Babybox pro odložené děti – STATIM, z. s. ve výši Kč 2.500,--, na zřízení 
nového babyboxu v Ústí nad Orlicí. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Žádost o obnovení pokojného stavu a ochranu zdraví před nadměrným hlukem 
z přejezdového zabezpečovacího zařízení č. P 4090 

Dopis občana obce – pana MK, adresovaný Obecnímu úřadu Lichkov, včetně jím 
dodatečně doložených vyjádření a odpovědí institucí na jeho žádosti, byl zastupitelům zaslán 
e-mailem dne 8. prosince 2014. Téhož dne byla zastupitelům zaslána žádost SŽDC ze dne 27. 
listopadu 2014, a to včetně Žádosti obce o vyjádření se k možnému rušení železničního 
přejezdu. Dále byly zastupitelům průběžně zasílány vyjádření dotčených subjektů, konkrétně 
pana PM, manželů P, mysliveckého sdružení Hubertus a Daňčí farmy Lichkov. Dne 19. 
prosince 2014 bylo zastupitelům zasláno vyjádření SŽDC ze dne 15. prosince 2014 – vše viz 
příloha. Předsedající shrnul nashromážděná vyjádření a konstatoval, že se prozatím 
nevyjádřila Policie ČR k možnosti výjezdů a vjezdů silnici a ze silnice č. II/312 za viaduktem 
a u čp. 175. Dále tlumočil telefonická vyjádření pana Ing. MF, pana Ing. LŠ a pana JK – 
všichni za SŽDC. Z vyjádření pana Ing. MF vyplynulo, že SŽDC by na své náklady 
odstranilo předmětný železniční přejezd, včetně komunikace a zabezpečovacího zařízení. 
Přechod pro pěší či pro cyklisty není možno zřídit, neboť tato varianta nevyhovuje 
standardům a není možno stupeň zabezpečení snížit. Je proti osazení přejezdu závorami. 
Z telefonického a následně i písemného vyjádření pana Ing. LŠ vyplynulo, že jednání o 
snesení přejezdu či o jeho osazení závorami je plně v kompetenci pana Ing. MF a náměstka 
ředitele pro provoz infrastruktury, pana JK. Náklady na osazení předmětného přejezdu 
závorami rozpočtoval na částku ve výši Kč 1.265.000,-- bez DPH, kdy cena nemusí být 
konečná. Z telefonického rozhovoru s panem JK vyplynulo, že je rozhodně proti osazení 
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železničního přejezdu P 4090 závorami, SŽDC je ochotno předmětný železniční přejezd zrušit 
na své náklady. Financování případných prací na zpevnění souběžné komunikace za žst. 
Lichkov odmítl. 

Předsedající dále konstatoval, že na jednání byl pozván i pan JN, zástupce společnosti 
Agrosystém Mladkov. Tento se z jednání omluvil, kdy požádal o tlumočení jejich vyjádření, 
že s rušením přejezdu zásadně nesouhlasí, zemědělská technika, kterou užívají, se nevejde na 
souběžnou komunikaci za žst. Lichkov a dále je velice problematický a hlavně nebezpečný 
výjezd a nájezd techniky na silnici u viaduktu. Technika nemůže užívat ani komunikaci u čp. 
175, zejména z důvodu jejího značného podmáčení. Jiné komunikace k obsluze pronajatých 
polností nemají. 

Pan MK prezentoval pozemky nad žst. Lichkov a jejich obslužné komunikace a dále 
možnosti vytvoření si vlastních komunikací. Opětovně podrobně rozvedl důvody své žádosti 
– akustický signál ze zabezpečovacího zařízení obtěžuje a ruší, po zbytečně dlouhou dobu. 
Obec pro občany doposud nic neudělala. Dotčené subjekty mohou užívat jiné přístupové 
komunikace, pan PM je pouze chalupář, jeho chalupa nemá ani číslo popisné, či číslo 
evidenční. 

Pan AP se k prezentaci pana MK vyjádřil a uvedl, že je proti zrušení železničního 
přejezdu, došlo by k uzavření lokality pro občany, když se zde nedávno provedly úpravy a 
zřídily se rybníčky. 

Pan Jaroslav Merta poděkoval panu AP za jeho příspěvek s tím, že je správné slyšet i 
názor druhé strany. Vyjádřil se, že není možné občanům diktovat, kam se mají chodit 
procházet, či hodnotit věc jednostranně z pozice trvale žijícího občana obce. Může se stát, že 
se vlastník objektu k bydlení v dotčené lokalitě rozhodne pro trvalé bydlení v Lichkově a my 
mu neuváženým rozhodnutím zrušíme nejvhodnější přístup. 

Pan Stanislav Moravec uvedl - při jednáních o přejezdu bylo řečeno, že přechod pro 
chodce zůstane zachován, ale z korespondence s SŽDC vyplývá, že nikoliv. Pan MK a VD 
konstatovali, že při ústních jednáních to bylo konstatováno, ale písemně to nemají. Pan VD k 
věci - ,,tak snad tam bude alespoň protihluková stěna". 

Paní Alexandra Stejskalová k věci uvedla, že předmětný železniční přejezd hojně 
užívají občané i děti a bylo by nebezpečné, aby občané a děti chodily po hlavní silnici až k čp. 
175 nebo pod viaduktem. Mohlo by to vést k tomu, že by se začalo chodit přes koleje. 

Paní DD k věci uvedla, že děti ze školky mohou chodit jinam. 
Pan František Faltus se vyjádřil k délce akustického signálu a osvětlil princip činnosti 

zabezpečovacího zařízení. Společně s panem Ing. Milošem Prausem navrhl, aby si obec 
vyžádala časový snímek chodu zabezpečovacího zařízení na železničním přejezdu č. P 4090. 
Pan Ing. Miloš Praus dále navrhl, aby obec dále jednala s SŽDC, zejména ve věci bodu č. 4) 
zprávy ze dne 15. prosince 2014, např. výstavbu protihlukové stěny apod. 

Pan Jaroslav Merta doplnil, že se byl na místě přesvědčit o délce zvukového signálu 
v souvislosti s průjezdy vlaků a rozporoval informaci pana MK, který uvedl, že zvukové 
zařízení je v činnosti 3-4 minuty při každém průjezdu vlaku. Sdělil, že při průjezdu osobního 
vlaku vypravovaného ze stanice Lichkov bylo zvukové zařízení v činnosti 30-40 sekund, 
obdobně tomu bylo i při průjezdu osobního vlaku z opačného směru. V případě vypravení 
nákladního vlaku ze stanice Lichkov ve směru do Polské republiky bylo zvukové zařízení 
v činnosti 3-4 min., tak jak pan MK uvedl. Pan Jaroslav Merta je proti zrušení přejezdu, jako 
nejvhodnější řešení zmínil osazení přejezdu závorami. 

Předsedající navrhl, že zaurguje stanovisko DI Policie ČR a na příští zasedání 
zastupitelstva zajistí vyjádření SŽDC k protihlukovým stěnám a časový snímek chodu 
zabezpečovacího zařízení. Zastupitelé shodně navrhli přesunutí tohoto bodu jednání na příští 
zasedání zastupitelstva. Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo 
hlasováno. 
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Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje přesunutí projednání Žádosti o 
obnovení pokojného stavu a ochranu zdraví před nadměrným hlukem z přejezdového 
zabezpečovacího zařízení č. P 4090, ze dne 17. listopadu 2014 na další zasedání OZ, a to 
zejména z důvodu absence vyjádření Policie ČR a dále z důvodu zajištění vyjádření 
SŽDC k protihlukovým stěnám a vyžádání časového snímku běhu zabezpečovacího 
zařízení. 

 
1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Lichkovský občasník – budoucnost 

Předsedající požádal zastupitele, aby se vyjádřili k budoucnosti Lichkovského 
občasníku, k četnosti a pravidelnosti vydávání, k možnostem tisku, k redakční radě, 
redaktorovi a jeho možné odměně. Závěr: prozatím vše poběží jako doposud, je možno dále 
jednat. 

 
Smlouva o způsobu spolufinancování příspěvku na podporu fungování sociální 

služby – sociální poradenství ve městě Králíky v roce 2015 
 

Smlouva byla zastupitelům zaslána e-mailem dne 17. prosince 2014 – viz příloha. 
Předsedající konstatoval, že zastupitelstvo již o této smlouvě jednou jednalo, to bylo dne 26. 
září 2014, kdy bylo přijato usnesení č. 64/14 – smlouva nebyla schválena. Opětovná žádost 
starostky a místostarosty města Králíky, toto bylo probíráno i na setkání starostů dne 9. 
prosince 2014 v Králíkách. Jsme jediní, kteří smlouvu neschválili, zhatili jsme to všem obcím 
ORP Králíky. Příspěvky jednotlivých obcí jsou podle počtu obyvatel a v případě obce 
Lichkov se jedná se o částku ve výši Kč 1.842,--. 

Pan Ing. Miloš Praus uvedl, že na původní zasedání dne 26. září 2014 dorazila 
Smlouva bez jakéhokoliv zdůvodnění.  Předsedajícím bylo navrženo schválení smlouvy tak, 
jak byla přednesena. Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo 
hlasováno. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Smlouvu o způsobu 
spolufinancování příspěvku na podporu fungování sociální služby – sociální poradenství 
ve městě Králíky v roce 2015 – dle přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
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Žádost pana JN st. o odkoupení části ppč. 1371 v k. ú. Lichkov 
 

Žádost pana JN st. o odkoupení části ppč. 1371, a to od bývalého hradla až za garáž na 
pozemku ppč. 1305/7, byla zastupitelům zaslána e-mailem dne 17. prosince 2014 – viz 
příloha. Zastupitelstvo na svém zasedání dne 26. září 2014, usnesením č. 55/14, schválilo 
podnikatelský záměr prodeje části ppč. 1305/7. Při šetření na místě z důvodu zpracování 
geometrického plánu na dělení uvedeného pozemku bylo zjištěno, že garáž částečně zasahuje 
i do ppč. 1371 v majetku obce. GP by se zadával až v případě schválení podnikatelského 
záměru, a to jeden na oba pozemky. Hranice 1m od stěny garáže – GP hradí žadatel. 

Pan Stanislav Moravec uvedl, že na zasedání zastupitelstva v měsíci září navrhoval 
tuto část ppč. 1371 rovněž prodat, neboť obec by pro tuto část neměla využití. Návrhy na 
doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. Pan JN st. 
k věci uvedl, že samozřejmě uhradí náklady na geometrický plán při dělení pozemků. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje podnikatelský záměr obce - 
prodej ppč. 1371 – část dle vytýčení předem známému zájemci – panu Josefu Náglovi st. 
Lichkov. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
Žádost JSDH o vyřazení vozidel z evidence IZS a jejich prodej 

 
Žádost byla zastupitelům zaslána e-mailem dne 17. prosince 2014 – viz příloha. Jedná 

se o vozidla zn. Tatra 148 a Opel Movano. Předsedající uvedl, že v případě vozidla zn. Opel 
má podmínku prodeje až v době, co bude plně k dispozici nové vozidlo zn. Peugeot. 

Pan Jan Faltus uvedl, že se na vozidla nechá zpracovat znalecký posudek. Pan Ing. 
Miloš Praus uvedl, že k prodeji bude nutno zřídit komisi. Návrhy na doplnění ani jiná 
vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje vyřazení vozidel JSDH Lichkov 
– Tatra 148 a Opel Movano z evidence IZS a jejich následný prodej. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A N A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  7 – 1 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
Žádost JSDH o dotaci na přestavbu vozidla JSDH Lichkov – Liaz CAS 25 K 

 
Žádost byla zastupitelům předána před započetím zasedání OZ – viz příloha. Žádost 

byla projednávána finančním výborem dle 17. prosince 2014, v rámci sestavování rozpočtu 
obce, kde bylo doporučeno její zařazení na pořad zasedání zastupitelstva. Pan Jan Faltus 
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uvedl, že v případě prodeje vozidla zn. Tatra 148 je nádrž vozidla zn. Liaz CAS 25 
K nedostatečná a v případě plného nasazení je nádrž po minutě zásahu prázdná. Financování 
přestavby by měl částečně pokrýt prodej výše uvedených vozidel. Dále je možno požádat o 
dotaci na přestavbu, což zjistí, také pomůže sběr železa, který provede JSDHO Lichkov. 
Všichni si v jednotce uvědomují finanční nákladnost, a proto se snaží pomoci.  

Pan Jaroslav Merta uvedl, že nevidí problém v postupu, kdy by se větší nádrž 
zakoupila a přestavba vozidla Liaz uskutečnila až po prodeji vozidla Tatra a získání další 
potřebných finančních prostředků. Je třeba si uvědomit, že obec Lichkov má v dosahu plně 
profesionální jednotku v Králíkách a že žádost na přestavbu vozidla Liaz není podána ve 
vhodnou dobu, jelikož se nedávno z rozpočtu obce zakoupilo nové vozidlo Peugeot s 
přívěsem pro potřeby JSDHO. 

Pan KM k věci uvedl, že se zastupitelstvo právě dopustilo omylu, kdy se prodá Tatra a 
až potom se bude opravovat Liaz. Tímto bude vozidlo na nějaký čas postaveno mimo službu. 
Toto namítala i paní LM. Pan Ing. Miloš Praus uvedl, že byl schválen pouze podnikatelský 
záměr obce, prodej může proběhnout až po přestavbě. Navrhl přesunutí na další zasedání 
zastupitelstva. Návrhy na doplnění ani jiná vyjádření nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje přesunutí žádosti o poskytnutí 
dotace ve výši Kč 150.000,-- na přestavbu vozidla JSDH Lichkov – Liaz CAS 25 K na 
dobu po vyhotovení znaleckého posudku k prodeji vozidel Tatra a Opel. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 

Informace obce 

• dne 10. listopadu 2014 proběhla monitorovací kontrola MAS Orlicko na dodržování 
podmínek příjemce dotace – Stavební úpravy sociálního zařízení v budově KD 
v Lichkově – zjištěna závada – změna statutárního zástupce – již je požádáno o provedení 
změny 

• dne 29. listopadu 2014 v 15:00 hodin proběhlo prověřovací cvičení pro Obec Lichkov – 
požár kontejneru ve sběrném dvoře v Lichkově 

• vyhláška na dvousložkové stočné – MV se s tímto ještě nesetkalo, probíhají konzultace 
na Ministerstvu zemědělství ČR 

• stížnosti občanů na znečišťování místních komunikací – je třeba se řídit zákonem č. 
361/2000 Sb. o provozu na pozemních komunikacích v platném znění – povinnost při 
vjezdu na komunikaci mít očištěné vozidlo - oznámení na PČR, je možno pokutovat 

• za peníze z poskytnuté dotace na provoz TIC Lichkov budou nakoupeny reflexní prvky 
s potiskem a budou dány dětem ze ZŠ a MŠ Lichkov. 

Diskuse 
 
• paní Alexandra Stejskalová zve všechny na Vánoční koncert, který se uskuteční v 18:00 

hodin dne 23. prosince 2014 v kostele v Lichkově. 
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Výsledky projednání řádného zastupitelstva obce 
na zasedání dne 19. prosince 2014: 

 
Č.j.: 95/14 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje rozpočtovou změnu č. 4/2014, ze dne 
23. listopadu 2014 – tak jak byla přednesena. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Č.j.: 96/14 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje rozpočtová pravidla pro rozpočtové 
provizorium – do doby schválení rozpočtu obce na rok 2015. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Č.j.: 97/14 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Plán činnosti kontrolního výboru na 
1. pol. roku 2015. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Č.j.: 98/14 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Plán činnosti finančního výboru na 
měsíce listopad a prosinec roku 2014 a na rok 2015. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
  
Č.j.: 99/14 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje prodej ppč. 1315 v k.ú obce Lichkov, 
o výměře 16 m2 slečně RS za prodejní cenu – dle platného ceníku pozemku, tedy 5 
Kč/1m2. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
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Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Č.j.: 100/14 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje přesunutí pronájmu ppč. 734 v k.ú 
obce Lichkov, o výměře 1.396 m2, na některé z dalších zasedání OZ, po stanovení ceny 
pronájmu pozemků. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Č.j.: 101/14 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje přesunutí pronájmu ppč. 108/5 
v k.ú obce Lichkov, o výměře 1.295 m2, na některé z dalších zasedání OZ, po stanovení 
ceny pronájmu pozemků. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Č.j.: 102/14 - Zastupitelstvo obce Lichkov souhlasí s výstavbou rozhledny u Kašparovy 
chaty v obci Mladkov – k. ú. Petrovičky, s finanční spoluúčastí na výstavbě podle 
příspěvku na obyvatele obce. Stavba bude financována z dotací se spoluúčastí obcí 10 – 
15%. Zastupitelstvo obce se přiklání k variant ě č. 2. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Č.j.: 103/14 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Smlouvu o poskytnutí investičního 
příspěvku Sdružení obcí Orlicko, z rozpočtu obce, na zpracování dokumentace 
k územnímu řízení, pro stavební povolení a zhotovení stavby včetně inženýrské činnosti 
pro vydání územního rozhodnutí a stavebního povolení projektu „Rozhledny Orlicka – 
rozhledna Na Adamu“ – dle přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
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Č.j.: 104/14 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje smlouvu o poskytnutí účelové 
neinvestiční dotace v požární ochraně na výdaje JSDH obce pro rok 2014 – dle přílohy. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Č.j.: 105/14 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje finanční dar pro občanské sdružení 
Babybox pro odložené děti – STATIM, z. s. ve výši Kč 2.500,--, na zřízení nového 
babyboxu v Ústí nad Orlicí. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Č.j.: 106/14 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje přesunutí projednání Žádosti o 
obnovení pokojného stavu a ochranu zdraví před nadměrným hlukem z přejezdového 
zabezpečovacího zařízení č. P 4090, ze dne 17. listopadu 2014 na další zasedání OZ, a to 
zejména z důvodu absence vyjádření Policie ČR a dále z důvodu zajištění vyjádření 
SŽDC k protihlukovým stěnám a vyžádání časového snímku běhu zabezpečovacího 
zařízení. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Č.j.: 107/14 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Smlouvu o způsobu 
spolufinancování příspěvku na podporu fungování sociální služby – sociální poradenství 
ve městě Králíky v roce 2015 – dle přílohy. 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Č.j.: 108/14 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje podnikatelský záměr obce - prodej 
ppč. 1371 – část dle vytýčení předem známému zájemci – panu JN st. Lichkov. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
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Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Č.j.: 109/14 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje vyřazení vozidel JSDH Lichkov – 
Tatra 148 a Opel Movano z evidence IZS a jejich následný prodej. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A N A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  7 – 1 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Č.j.: 110/14 - Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje přesunutí žádosti o poskytnutí 
dotace ve výši Kč 150.000,-- na přestavbu vozidla JSDH Lichkov – Liaz CAS 25 K na 
dobu po vyhotovení znaleckého posudku k prodeji vozidel Tatra a Opel. 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A - A A A 

Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
 
Výsledek hlasování:  8 – 0 – 0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
 

Příští zasedání zastupitelstva se koná ve čtvrtek, dne 12. února 2015 od 18:00 hodiny, 
pracovní zasedání zastupitelstva se koná ve středu, dne 4. února 1015 od 17:00 hodiny. 
Předsedající si vyhrazuje právo na změnu termínu. 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 20:50 hodin téhož dne. 

Přílohy zápisu: 

1) písemná příprava na zasedání OZ 
2) podklady k jednotlivým usnesením 

Veškeré přílohy jsou uloženy na OÚ Lichkov, dostupné na vyžádání. 
 
Zápis byl vyhotoven dne 21. prosince 2014. 

 

 

Zapisovatelka:    Ověřovatel zápisu:      Ověřovatel zápisu: 
Denisa Moravcová                Jaroslav Merta        Stanislav Faltus 

Přepsal: 
Mgr. Roman Richtr 

Místostarosta obce:                                    Starosta obce: 
Stanislav Moravec                 Mgr. Roman Richtr  


